
ICNIRP limieten zijn niet door onafhankelijk onderzoek vastgesteld, maar door partijen die belang 
hebben bij de uitkomst. Er is alleen gekeken naar thermische effecten, en wel op een zak gevuld met 
water. Zijn wij mensen zakken, gevuld met water? Er is niet onderzocht wat  de biologische effecten 
op de lange termijn zijn. Wij Nederlanders hebben recht op een degelijk, onafhankelijk onderzoek. 
 
Bij een landelijke vastlegging van de ICNIRP-limieten, maakt u het gemeenten en provincies 
onmogelijk  om lokaal de gezondheids¬belangen van burgers te wegen en te behartigen door lokaal 
lagere blootstellingslimieten te hanteren, zelfs als gezondheids¬belangen van burgers daarom 
vragen. Het voorzorgprincipe wordt hiermee compleet genegeerd.  
 
Ook de Tweede Kamer geeft u het nakijken, door de wijziging van een Algemene Maatregel van 
Bestuur (AMvB) in plaats van via een wetsvoorstel. Een AMvB hoeft niet langs de Tweede Kamer, 
maar kan simpelweg geregeld worden door de staatssecretaris van EZK en de Ministerraad  
Dit alles is mijns inziens zeer on-democratisch. 
 
Ik vraag mij oprecht af waar in Nederland het nog leefbaar is voor mensen met stralingsklachten.  
Wij Nederlanders (met of zonder stralingsklachten) hebben recht op:  
1) deugdelijk onafhankelijk wetenschappelijk onderzoek 
2) een inhoudelijk maatschappelijk debat 
3) dat gemeenten en provincies hun autonomie behouden 
4) dat wij burgers serieus genomen worden 
5) stralingsarme woongebieden voor mensen die nu al gezondheidsklachten ervaren door straling.  
 
Ik verwijs ook naar de recente uitspraak ECLI:NL:RBGEL:2020:6699[1], overweging 4.4.) De huidige 
ICNIRP-blootstellingslimieten lopen op tot 61 V/m (volt per meter). 
“Naar het oordeel van de rechtbank is het, alle argumenten, onder verwijzing naar 
wetenschappelijke literatuur, overziend, niet uitgesloten dat ook bij een veldsterkte die lager is dan 1 
V/m, en dus ook in het geval van eiseres, sprake is van verhoogde gezondheidsrisico’s.” 
 
Ik wil nog wel duizend dingen meer benoemen, maar heb mijn vraagtekens of iemand in onze(?) 
regering wel zijn gezond verstand gebruikt. Ik voel mij in ieder geval op geen enkele manier 
vertegenwoordigd, en vele Nederlanders met mij, verwacht ik. 
 
Ik vraag u dan ook, om uw morele en maatschappelijke verantwoordelijkheid te nemen en nu eens 
een keer het belang van ons allen, de Nederlanders, de mens, uw medemens, dieren en planten op 
de eerste plaats te zetten, en niet dat van het grote geld van de telecom industrie. 


